
Formandens beretning

1. Borgerforeningen i Øster Hornum.
2. Fra 24.5.23- 1. konstituerende møde i 2024.
3. 6 bestyrelsesmøder i alt. ca hver anden måned.

-14.6.23 1.møde, konstituerende bestyrelsesmøde hos Bent

-22.8.23 2. bestyrelsesmøde hos Lene

-3.10.23 3. bestyrelsesmøde hos Charlotte

-4.12.23 4. bestyrelsesmøde hos Povl

-5.2.24 5. bestyrelsesmøde hos Søren med spisning.

-20.3.24 6. bestyrelsesmøde hos Bent

Bestyrelsen har ligeledes deltaget og/eller været i dialog med, julebelysning,
katbakken, Julemarked, hallen, MeNaTeket, lokalrådet, Birkehøj, Abildgård, skolen,
IT og hjemmesiden(portalen), kommunen, nyhederne og den lokal Brugs.

Bestyrelsen har brainstormet på, hvordan der kan erhverves medlemmer og udarbejdet en
brochure hertil. Brochuren ligger nu på portalen.

Bestyrelsen har arbejdet på at få en ny hjemmeside op at køre, da den tidligere
hjemmeside/portal kørte med et forældet program. Der er fint oppe at køre nu og tusind tak
for alle de frivillige der har været med derind for at gøre det muligt. Samt tak for den positive
respons for den nye side/portal.

Der er lavet en gruppe på facebook for hovedsageligt medlemmer men andre som har
interesse i Øster Hornum er også velkommen.

Borgerforeningen har fået en direkte mail, som alle bestyrelsesmedlemmer har adgang til.
Som skulle gøre det nemmere for bestyrelsen at kunne svare på henvendelser fra borgere
eller andre, som måtte have rettet henvendelse til bestyrelsen.

Julebelysningen er atter godt kørende, takket være de gode gamle frivillige kræfter som
venligt har taget nye og lysten frivillige med i det. Der er kommet lidt nye lys op nogle steder
(3 stk?)

Bestyrelsen har fået lavet en roll-up som bruges ved arrangementer, hvor borgerforeningen
er synlig og deltagende.



Birkehøj er truet af lukning, hvor borgerforeningen har været repræsenteret ved møder og
med høringssvar. Samt deltagende støtte for evt. anden løsning for fremtidens plejehjem i
byen.

Bestyrelsen har arbejdet på at skaffe medlemmer til foreningen, hvilket går meget godt, da
der kun var et betalende medlem i start 2022 hvor der nu ved start 2024 er 170 betalende
medlemmer. Det som bestyrelsen arbejder videre med, er at få lavet et medlems kartotek
over de medlemmer der er, og for at gøre det nemmere, er bestyrelsen i gang med at kigge
på nogle systemer, som kunne være oplagt og relevant for bestyrelsen at investere i,
herunder Unioo. Det er en mulighed at få igennem sparekassen Danmark både som kunde i
banken, men også uden at være kunde, da borgerforeningen er i Spar Nord, som egentlig
går fint. Men der arbejdes på at finde oplysninger om det ene er bedre end det andet, hvor
der tages beslutning herom.

Bestyrelsen har arbejdet på at få lavet en forretningsorden, så det står klart, hvem der har
hvilke opgaver i bestyrelsen, dette er godkendt af alle bestyrelsesmedlemmer. Det gør
arbejdet nemt og overskueligt.

Bestyrelsen har udarbejdet et årshjul, som der planlægges og arbejdes ud fra.

Der er nu afholdt et foredrag d. 18.2.24 med Flemming Sloth Andersen, ca 50 gæster var
mødt og fik et underholdende og en intimt oplevelse af en mand som har stået model til
nogle hårde udfordringer gennem mange års arbejde ved politiet og trods alt har et positivt
livssyn. “Hvis noget kan gå galt, så går det galt og Flemmings måde: Hvis noget ikke kan gå
galt, så går det også galt)

Bestyrelsen leder efter et system hvor der kan oprettes et medlemskartotek, bedre
kommunikationsmuligheder med medlemmer og bestyrelsen internt, der er et program i sigte
(unioo), dog afventer vi spar nords tilbagemelding herom i maj mdr.


